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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Wed 9/9/2020 11:40:59 AM

Subject: RE: vraag instalive - zouden jullie deze kunnen beantwoorden?

Received: Wed 9/9/2020 11:40:59 AM

Het aantal besmettingen neemt toe, dat klopt.
Een gehel lockdown is nu niet aan de orde.

De toename is nu vooral aan de hand in Den Haag, Masterdam en Rotterdam.

We hebben nu een aanpak waarbij we regionaal bekijken welke maatregelen nodig zijn.
Die zijn dan toegespitst op die regionale of lokale situatie

In de ene regio kan het het gevolg van toerisme zijn, terwijl in de andere regio er veel besmettingen in horeca plaatsvinden.
In die aanpak is het cok mogelijk om regio’s waar een beperkt aantal besmettingen is — zoals Drenthe - te ontzien.

Van: 5.1.2e ) JBEN minvws.nl>

Verzonden: woensdag 9 september 2020 13:34

Aan:ERE)BEXEDNN© minvws.n!>; INEEIEKECSINNN. <BEXETIN@ minvws.ni>
Onderwerp: vraag instalive - zouden jullie deze kunnen beantwoorden?

EE zon komt er geen 2° lockdown want de besmettingen stijgen weer?
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